



Protokolla Vallfari styrelsemöte 2024-03-26 kl 19

Plats: Teams

Närvarande: ~~Sara Ewerth~~, Carin Berggren, Karin Glaseman, Michelle Gradin Qvarforth, Ulla Sköldestam, Sara Holmström, Marie Skogsberg

1. Mötets öppnande
Marie hälsade alla välkomna och öppnade mötet.
2. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.
3. Val av justerare av protokollet
Michelle valdes att justera protokollet.
4. Genomgång av föregående protokoll
Protokollet gicks igenom och lades sedan till handlingarna.
5. Inkomna skrivelser
Motioner/propositioner till SIF:s riksmöte gicks igenom med följande kommentarer:
Proposition 1 Kan vara svårt att hitta tillräckligt många män. Borde vara bör och inte ska.
Proposition 2 Namn på alla distrikt till stadgarna, ok
Proposition 3 Sänkning av medlemsavgift och höjning av ålder för ungdomar, ok
Motion 1 Alla ska använda Indta till tävlingar, vi håller med SIF om att motionen ska avslås.
Motion 2 och 3 Andra förslag på sänkning av medlemsavgifter, vi håller med SIF om att avslå dessa och gå på SIF:s förslag.

Mail från Karin L angående information från distriktet. Alla föreningar har inte representanter i distriktsstyrelsen och då kan det bli ett problem att få ut info till alla. Men Ulla är representant i distriktsstyrelsen så hon får föra över info till oss på våra möten.

Mail angående Hippologutbildningen

Viktigare att dom skickar ut gymnasieutbildningen. Michelle kontaktar Emma Roos.

6. Aktiviteter
Islandshästens dag 1 maj
Aktivitetsgruppen har haft svårt att hitta några som vill komma och hålla clinic, hingstvisning mm. Det kommer istället gå tillbaks till det första förslaget att man kan rida till Hemfosa, köra dit sin häst och rida på ovalen eller bara komma dit själv. Vi tänder grillen och alla får grilla det dom har med sig. Nästa år får vi försöka samordna något med Mörs eller att det ordnas något på Distriktsnivå.
7. Tävlingar
Kval 27 april 6 anmälda än så länge, tveksamt om det kommer många fler. Vi beslutade att vi ställer in den. Är en ganska stor apparat att börja dra igång en tävling när det troligen inte



blir tillräckligt många anmälda för att vi ska gå runt. Lägga till fler grenar löser inte problemet troligen, då måste vi ha en lägre avgift och då krävs ännu fler deltagare.

KM 25 maj – Marie och Evelin kommer inte att kunna vara med på KM vilket meddelats tidigare. Karin är tävlingsledare, Önskemål om att Malin G är speaker, Sara E kommer prata med henne. Michelle har kollat sponsorer. Vinnartäcken från Stavs häst och hund. Mörkgröna täcken 4 stycken. Michelle pratar med Kängsta också, Emmi shopen kommer troligen sponsra. Kanske någon instruktör Malin Schön, Jenny Göransson. Michelle kommer också kontakta Nammi och Hrimnir.

Karin och Sara fixar anmälningar i Sportfengur.

De som är i större stall kollar runt om det finns folk som vill vara med i en tävlingsgrupp. Ulla har några som har visat intresse och vill göra bra tävlingar. Tar upp detta på nästa möte.

Om Ulla får napp på några som vill vara med i tävlingsgrupp så kan de kanske ta hand om funktionärer.

Sätta tävlingsdatum till nästa år på nästa möte.

8. +65

Första mötet genomfört, Ulla har bildat en liten FB-grupp. Ulla har mailat alla och frågat om de vill vara med i FB-gruppen. Kommer skickat ut en till fråga och ber om svar om de vill vara med.

Nytt möte 15 april. Gruppen måste visa att man är aktiv för att kunna få mer pengar, för att visa att man är aktiv är lärgrupper bra. Syftet är att försöka utveckla en ny verksamhet i Vallfari.

Styrelsen ger +65 gruppen i uppdrag att ta fram underlag till en ansökan till SIF för att få bidrag.

Egna klasser i tävlingarna kan vi satsa på nästa år och ev provköra på Haloween tölten.

9. Aktivitetslistan

Uppgift	Ansvarig	Status
Överlämningsdokument	Marie	Klart
Lägga in nya i IoL Lovisa är den som är viktigast att få in	Sara	
Skapa medlemsmail	Lovisa	Klart
Medlemsmöte för att försöka skapa tävlingsgrupp	Sara	
Bestämma datum för styrelsemiddag	Marie	2/6, 14 el15/6 Kroken.
Läsa igenom motionerna till SIF:s riksmöte	Alla	Klart
Skicka lista till Sara H på alla ungdomar	Marie	
En ungdomsflik och +65 flik till hemsidan	Carin	
Skapa en gmail till +65	Marie	Klart

10. Övriga frågor

Carin påminner om att de som inte skickat in presentation ska göra det snarast.



11. Nästa möte
2 maj Häringe slott kl 18.30. (De som inte har bil kan åka med Karin från Segersäng)

12. Avslutande av möte
Marie avslutade mötet.